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§ 1    Sammanträdets öppnande 

Ordförande Fredrik Dahlin hälsar alla ledamöter välkomna till dagens 
sammanträde och förklarar mötet för öppnat. 

 

§ 2    Fastställande av dagordning  

Dagordningen godkänns. 

 

§ 3    Upprop  

Sekreteraren förrättar upprop. 

 

§ 4    Protokolljusterare 

Marketta Andersson (RTP) väljs att jämte ordförande justera dagens 
protokoll. 

 

§ 5    Presentationsrunda 

Samtliga närvarande politiker och representanter i rådet presenterar sig.  
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§ 6    Presentation av Neuro 

Bo Eriksson från Neuro berättar om organisationens historia. Sedan 2017 
heter förbundet endast Neuro (tidigare Neuroförbundet).  

I Sverige finns 500 000 personer som har en neurologisk diagnos. Neuro 
finns över hela Sverige med 75 lokalföreningar. I Sörmland finns fyra 
lokalföreningar. Nyköping-Oxelösund-Gnesta tillhör den östra 
lokalföreningen. Neuro arbetar med att förbättra villkoren för sina 
medlemmar.  

Neuro ligger organiserat under paraplyet Funktionsrätt Sverige. Neuro har 
mycket samarbete med Länsstyrelsen och Regionen och önskar utöka 
samarbetet med kommunen.   
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§ 7    Frågor från intresseorganisationerna 

Frågorna 1–5 har skickats in från Demensföreningen inför sammanträdet.  

1. Demensföreningen vill vara med vid ny-/ombyggnation av 
boenden 

Det här är en fråga som har lyfts flera gånger. Numera finns det 
funktionsprogram som är beslutade av Vård- och omsorgsnämnden som 
avgör det mesta i dessa frågor. Där är hänsyn taget utifrån olika 
individperspektiv. När det är aktuellt med remissförfarande så är föreningar 
alltid inbjudna att ge sina åsikter.  
 
Demensföreningen framför att de hade önskat att få vara delaktiga i 
planeringen av Koggen. 

2. Språka-projektet, hur har det gått? Är det fortfarande 
pågående? 

Pandemin har gjort att vissa projekt har fått stå tillbaka på grund av de 
extraordinära omständigheterna samt att det saknas ansvariga på de olika 
enheterna.   

3. Hur fungerar det på förskolor/äldreboenden på sommaren när 
det är 28–30 grader varmt? 
 
När det gäller äldreboenden så arbetar personalen aktivt mot 
uttorkning i form av mycket dryck, sitta i skuggan, med fläktar och 
liknande. De solskydd som tidigare har varit aktuella att köpa in 
medför en orimligt hög kostnad så diskussion förs med 
Kommunfastigheter om alternativa lösningar.  

Diskussion förs om att vissa förskolegårdar fortfarande saknar solskydd. 
Under pandemin har man också i vissa fall undvikit att använda fläktar pga. 
smittorisken. Det påpekas att det är viktigt att personal och speciellt vikarier 
utbildas kring hantering under värmeböljor, gällande uttorkning och vikten 
av hydrering. 

4. Neddragning LSS, hur har man tänkt? Kommer brukarna att ha 
rätt till någon fritid? 

Handlingsplanen som är beslutad gäller hela Division social omsorg och där 
är målet en budget i balans vilket bland annat innebär 
organisationsförändringar. Inriktningen i omställningsarbetet generellt vad 
gäller medarbetarna är att öka kvalité framom kvantitet. Detta innebär bland 
annat att medarbetare får utbildning så att rätt person är på rätt plats på rätt 
tid och med rätt kompetens.  
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När förändringar görs så görs även en risk- och konsekvensanalys, för att det 
inte ska påverka enskilda individer samt för att se till att lagstiftningen 
efterlevs.  

En fråga ställs om att antalet brukare ökar men inte antalet kontaktpersoner 
och om dessa räcker till. Nyköpings kommun har legat högt i antal 
kontaktpersoner och just nu gör man en justering ner mot vad som är 
lagstadgat/rättighetsbeslutat nationellt.  

Inom kommunen finns en strävan att engagera fler inom frivillig verksamhet 
för att kunna möta upp behovet av kontaktpersoner. Kvalitén ska inte bli 
sämre och vård- och omsorgsnämnden kommer att följa upp verksamheten 
för att säkerställa att detta inte sker.  

5. Färdtjänst, är det bara en bil i tjänst på lördagskvällar?  

Sörmlandstrafiken är högst ansvariga för färdtjänsten och har svarat att de 
har fyra ordinarie fordon i trafik fram till klockan 20.00 på lördagskvällarna, 
därefter går de ned till två. Man har sett en generell ökning av resande i 
många delar av Sörmland under hösten och arbetar med att ha beredskap 
för ökad efterfrågan.  

Frågor kring färdtjänst kan skickas direkt till Sörmlandstrafiken på 
sbr@nykoping.se.  

Fråga om sopsaltning 

Synpunkt framförs under mötet om att halkbekämpningen inte är optimal i 
Nyköping. En diskussion förs om vem som ansvarar för underhåll av gator 
och trottoarer. Kommunen ansvarar för vissa delar och ibland är det en 
samfällighet eller privat fastighetsägare. Det här är en verksamhetsfråga 
som bör lyftas direkt till division gata/park/hamn om det gäller kommunal 
mark.  

Fråga om tillgänglighetsanpassade badplatser 

Mer information efterfrågas om hur kommunen arbetar med att 
tillgänglighetsanpassa badplatser. Rådet enas om att under våren bjuda in 
en person från Tekniska divisionen som kan berätta om hur planeringen ser 
ut gällande detta arbete.  

På badplatskartan som finns på nykopingsguiden.se finns information om 
badplatser i kommunen samt vilka som är tillgänglighetsanpassade.  

mailto:sbr@nykoping.se
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§ 8    Genomgång av Vård- och omsorgsnämndens 
protokoll 

Ordförande sammanfattar protokollet från Vård- och omsorgsnämndens 
sammanträde 2021-10-14 och det läggs till handlingarna.  

 

§ 9    Genomgång av föregående protokoll 

Ordförande sammanfattar protokollet från kommunala 
funktionshinderrådets möte 2019-11-20 och det läggs till handlingarna.  

Ordförande sammanfattar minnesanteckningarna från kommunala 
funktionshinderrådets arbetsmöte 2021-10-13 tillsammans med Tekniska 
divisionen. 

 

§ 10    Sammanträdet avslutas 

Ordförande tackar för dagens sammanträde och förklarar mötet för avslutat.  
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